

卫理公会以萨迦守望者 04-10/01/2024

正月第一个星期的祷告事项

1.世界

- 【a】 感恩，在不安又破碎的世界中，人们因那死里复活的耶稣基督有真平安与活泼的盼望。
- 【b】 祈求耶和罗以怜悯那因强烈地震而损失惨重的日本政府和当地居民，赐给他们充足的心力与能力面对灾后的整顿和重建。
<https://www.chinapress.com.my/?p=3749528>
- 【c】 祈求耶和罗沙龙保守深陷战火的人们尽早恢复和平生活，尤其是俄乌战争和以巴战争能够有更有效的协谈与最有利双方的共识。

2.国家

- 【a】 感恩，尽管政治局势紧张，朝野互相制衡的张力也成为促进政府与人民齐心建国的动力。
- 【b】 恳求恩主施恩我国政府与各大企业晓得如何招商引资并塑造更好的经商环境，以帮助人民面对今年的新税制以及电费调涨等带来的经济压力。
<https://harapanmadani.com/%E3%80%902024%E9%A2%84%E7%AE%97%E6%A1%88%E3%80%91%E5%AE%89%E5%8D%8E%E5%BC%BA%E8%B0%832024%E5%B9%B4%E8%B4%A2%E6%94%BF%E9%A2%84%E7%AE%97%E7%9A%84%E7%BB%8F%E6%B5%8E%E6%94%B9%E9%9D%A9%E5%92%8C%E4%BA%BA/>
- 【c】 恳求恩主赐福全马 39 万 5870 名大马教育文凭考生，特别眷顾他们在 1 月 8 日至 3 月 7 日期间有健康的身体与安稳的心灵，全力以赴地备考，也在考场上有充分的发挥。
<https://www.orientaldaily.com.my/news/nation/2024/01/01/621282>

3.教会

- 【a】 感恩，基督福音再次因着圣诞节的庆典更广泛地在各处传扬，也让更多人有机会认识耶稣。
- 【b】 愿上帝眷顾众教会信徒在新的一年里带着在基督里的活泼盼望，在教会中更加殷勤火热做主工，在社会中更加爱心耐心做善工。
- 【c】 愿上帝保守各宗派在绝对真理上同心合一，刚强捍卫真理抵挡恶者的诡计，并赐给各个教会有共同的异象和心志，携手同行，彼此相顾也互相建立。

4.家庭

- 【a】 感恩，上帝的爱激励信主的家庭坚持活出爱，上帝的不离不弃激发信主的家人凡事忍耐和包容。
- 【b】 祈愿耶和罗拉法大大怜悯病痛软弱中的家人，加添他们信心恒久靠主，全家都更深经历救主的真实。
- 【c】 祈愿耶和罗以勒供应家人们所需要的一切，工作或学习都得着智慧和力量，努力经营家庭关系也尽责完成工作。

The Methodist Issachar Watcher 04-10/01/2024

Prayer items 1st week of January

1. World

- [a]** Thank you, in an unstable and broken world, people have true peace and living hope because of Jesus Christ who rose from the dead.
- [b]** Pray that Jehovah will have mercy on the Japanese government and local residents who suffered heavy losses due to the devastating earthquake, and grant them sufficient energy and ability to face post-disaster restoration and reconstruction.
<https://www.thestar.com.my/news/world/2024/01/01/tsunami-strikes-parts-of-japan039s-west-coast>
- [c]** Pray that Jehovah Sharon will protect the people trapped in the war to return to peaceful life as soon as possible, especially in the Russia-Ukraine war and the Israel-Palestine war, so that there can be more effective negotiations and for both sides to come to an agreement that is beneficial to both parties.

2. Country

- [a]** Let us give thanks that, despite the tense political situation, the tension between the government and the opposition has become the driving force for the government and the people to work together to build the country.
- [b]** Pray for God's mercy to be upon the government. That the government and other major companies will know how to attract more investments and create a better business environment to help the people face the economic pressures caused by the new tax system and the increase in electricity bills.
<https://malaysiamadani.gov.my/belanjawan-2024/>
- [c]** May God bless the 395,870 SPM candidates in Malaysia. May He grant them healthy bodies and steady minds throughout the time of examination (January 8 to March 7), and help them to prepare for the exams with all their strength. Pray that they can answer all the questions to the best of their abilities.
<https://www.thestar.com.my/news/nation/2024/01/02/395870-candidates-to-sit-for-spm-2023-exams>

3. Church

- [a]** Let us give thanks that the gospel of Christ is once again spread more widely everywhere because of the Christmas celebrations, and that more people had the opportunity to know Jesus.
- [b]** May God grant His favour upon all church believers in the new year so that they can live out their hope in Christ, serve more diligently and passionately in the church, and perform good works more lovingly and patiently in the society.
- [c]** May God keep all denominations united in the absolute truth, defend it strongly against the schemes of the evil one, and grant each church a common vision and aspiration to walk hand in hand, care for each other and build each other up.

4. Family

- [a]** Let us give thanks that God's love inspires the believers and their family members to persist in living out love. May God's perseverance inspire the family members who believe in the Lord to be patient and tolerant in all things.
- [b]** Pray that Jehovah Rapha will have great mercy on the sick and the weak. May God increase their faith in the Lord, and allow the whole family to experience the reality of the Savior more deeply.
- [c]** Pray to Jehovah Jireh to provide everything that your family needs, to grant you wisdom and strength when working or studying, to give strength to work hard on family relationships, and to complete your work responsibly.

Pengawal Isakhar Methodist 04-10/01/2024

Doa minggu pertama Januari

1. Dunia

- [a]** Kita bersyukur dengan kebangkitan Yesus Kristus dari kematian, dunia yang tidak stabil dan hancur ini boleh menikmati kedamaian yang benar dan pengharapan yang hidup.
- [b]** Kita berdoa agar Yahweh-Rohi berbelas kasihan terhadap kerajaan Jepun dan penduduk tempatan yang telah mengalami kerugian besar akibat gempa bumi kuat yang melanda. Kita berdoa agar pada masa pasca bencana ini mereka diberi kekuatan dan keupayaan mental dan fizikal yang mencukupi untuk melakukan kerja-kerja pembaik pulihan dan pembinaan semula.
<https://harakahdaily.net/index.php/2024/01/01/gempa-bumi-magnitud-7-6-tsunami-di-wajima-jepun/>
- [c]** Kita berdoa agar Yahweh-Shalom melindungi mereka yang terperangkap dalam peperangan untuk kembali ke kehidupan yang aman dengan secepat mungkin, terutamanya perang Rusia-Ukraine dan perang Israel-Palestin; agar rundingan yang lebih berkesan dan paling menguntungkan kedua-dua pihak dapat dimuafatkan.

2. Negara

- [a]** Kita bersyukur ke atas situasi politik negara yang tegang, kerana di sebalik ketegangan antara kerajaan dan pihak pembangkang, kerajaan dan rakyat terdorong untuk membina negara bersama-sama.
- [b]** Kita menyeru kepada Tuhan agar kerajaan dan usahawan utama mengetahui cara menarik lebih ramai pelabur ke negara ini dan mewujudkan persekitaran perniagaan yang lebih kondusi, supaya membantu rakyat menghadapi tekanan ekonomi yang disebabkan oleh sistem cukai baharu dan kenaikan bil elektrik.
<https://malaysiamadani.gov.my/belanjawan-2024/>
- [c]** Kita memohon kepada Tuhan agar memberkati 395,870 calon SPM di seluruh Malaysia, supaya mereka diberkati dengan kesihatan fizikal dan kestabilan emosi untuk menghadapi peperiksaan mulai 8 Januari hingga 7 Mac; berdoa agar calon-calon akan membuat persediaan yang rapi dan melakukan prestasi yang terbaik semasa peperiksaan.
<https://www.sinarharian.com.my/article/642115>

3. Gereja

- [a]** Kita bersyukur bahawa injil Kristus tersebar dengan lebih luas ke merata-rata tempat semasa musim perayaan Krismas, lebih ramai orang berpeluang mengenali Yesus.
- [b]** Kita berdoa agar Allah memberkati semua umat-Nya memiliki harapan yang hidup dalam Kristus di tahun baharu; melayani Tuhan dengan lebih tekun dan bersemangat, dan melakukan khidmat masyarakat dengan lebih kasih sayang dan kesabaran.
- [c]** Kita berdoa agar Allah melindungi kesatuan dalam kalangan pelbagai denominasi dalam hal kebenaran yang mutlak, mempertahankan kebenaran dengan kuat menentang rancangan Si Jahat; setiap gereja dianugerahkan dengan visi dan aspirasi yang sama supaya berganding bahu, menjaga satu sama lain dan membina satu sama lain.

4. Keluarga

- [a]** Kita bersyukur atas kasih Allah yang mendorong keluarga-keluarga orang yang percaya untuk terus hidup dalam kasih sayang; dan kesabaran Allah mendorong keluarga-keluarga orang yang percaya untuk bersabar dan bertolak ansur dalam segala hal.
- [b]** Kita berdoa agar Yahweh-Rapha berbelas kasihan terhadap ahli keluarga yang sakit dan lemah, mengukuhkan iman mereka kepada Tuhan, dan membenarkan seluruh keluarga mengalami Juruselamat dengan lebih mendalam dan sebenar.
- [c]** Kita berdoa agar Yahweh-Jireh menyediakan segala keperluan keluarga kita, dianugerahkan kebijaksanaan dan kekuatan untuk bekerja atau belajar, berusaha mengerjakan hubungan dalam keluarga dan menyelesaikan tugas dengan penuh tanggungjawab.